
Beantwoording van vragen gesteld door fracties naar aanleiding van de behandeling 
van de Kadernota 2014 – 2017 en de 1e MARAP 2013 in raadscommissie van 11 juni jl.

Vragen en antwoorden gerangschikt naar paginering van het eerste concept. 

1. Pagina 10 Wanneer wil het college een reserve vormen van 6000 euro voor 
jumelage. 

Er is geen reserve gevormd. Wij hebben nu de beschikking over een jaarlijks budget  
en dat voldoet, mede door advies van de cie onder leiding van de heer Jagers. Door  
een reserve te maken gaan wij sparen en dat mist naar onze mening elke noodzaak.

2. Pagina 11 De besparing op de uitgifte van de digitale krant worden nu aan 
welzijn besteed. Volgens ons wordt hier geschoven met extra uren die ons toch 
extra geld gaan kosten. 

Bij nader inzien willen wij de kosten van de uitbreiding van de medewerker van 
12.195 euro voor 2013/2014 bekostigen uit de bestemmingsreserve decentralisatie.  
De dekking voor 2015 en volgende jaren zal worden gevonden uit de extra 
rijksmiddelen die binnenkort helder worden. De besparing voor de digitale krant valt  
terug in de algemene middelen.  

3. Pagina 12 Er wordt voorgesteld om bij Burgerzaken op Afspraak te gaan 
werken. Is dit naast de huidige openingstijden en zo ja, gaat dit dan niet meer 
uren kosten? 

Wij hebben geen keuze. Vanwege landelijke wetgeving is een digitale mogelijkheid  
voor het maken van afspraken verplicht voor elke gemeente. Het is een herschikking 
en geen uitbreiding van uren, het vraagt enkel de eenmalige aanschaf van software 
plus jaarlijks onderhoud van resp. 7.600 en 1.570 euro. 

4. Pagina 15 Wanneer verwacht u de onderhandelingen met het recreatieschap 
over hogere bijdragen voor evenementen af te ronden? 

Wij verwachten geen hogere bijdragen van evenementen anders dan via verhoging 
van leges. Bij de behandeling van de jaarstukken van het schap hebben wij  
aangegeven dat wij de verhoging van leges verder  nagaan. In ieder geval is  
kostendekkendheid hierbij een doel. 

5. Pagina 15 De tekst over de BOA inzet is onduidelijk. Wij lezen hierin een 
budgetverhoging, evaluatie en voorstel tot inzet externe en interne BOA? Wat 
wil het college? 

Wij zullen een effectieve en deskundige inzet van BOA binnen het huidige budget  



bevorderen. Inmiddels wordt door ons op basis van het door uw raad vastgestelde 
kader integraal veiligheidsbeleid een integraal voorstel inclusief personele capaciteit  
voorbereid.  

6. Pagina 19 Is er al een nieuw contract over het onderhoud van de openbare 
verlichting en zo ja wat is het resultaat? 

Wij hebben inmiddels een nieuw contract OV 20132017 getekend. Het contract  
betreft regulier onderhoud aan de OV voor onze gemeente exclusief vervanging op 
basis van leeftijd/kwaliteit en schaden. Het betekent een jaarlijks bedrag van 
16.292.= euro.

7. Pagina 20 Is met Rijk gesproken over de oorzaak en gevolgen van de mis 
gelopen winst op elektriciteit? 

Ja deze minpunten van Rijk hebben wij helder gecommuniceerd met stichting Rijk. 

8. Pagina 23. Worden de kosten van vakonderwijs gymnastiek nog 
heroverwogen? 

Wij hebben deze heroverweging nog niet afgerond. Onderzoek is nog gaande. 

9. Pagina 30 Is er al iets bekend over de gebruik van de Rotunda in dorpscentrum 
Spaarndam? Wordt er veel gebruik van gemaakt? 

Inmiddels is de Rotunda opgehangen. Het scherm waar nu de gehele collectie van 
de bibliotheek kan worden bekeken en waarmee boeken kunnen worden besteld die 
dan kunnen worden opgehaald is operationeel. Het zal binnenkort officieel worden 
geopend. 

10. Pagina 30 Stopt de bibliotheekvoorziening in de Franciscusschool? 

Ja,  conform de vastgestelde bezuiniging door uw raad is dit reeds in gang gezet. Er  
is geen gebruik gemaakt van het aanbod om de bibliotheek van de school eventueel  
naar De Stoep te verplaatsen. Wel hebben enkele kinderen uit de school gebruik  
gemaakt van de bibliotheek in Spaarndam. 

Wanneer kunnen wij de nota sportbeleid verwachten?

Zoals u weet is een kadernotitie Sport  in 2010 door uw raad vastgesteld. Op dit  
moment voldoet deze notitie. Wij hebben een kader stellende notitie in samenhang  
met andere subsidiekaders (zoals kunst en cultuur)  in voorbereiding, waarbij  
uitgegaan wordt van de bestaande  financiële mogelijkheden..  

11. Pagina 30 Kan de buurtsportcoach tijdens een themabijeenkomst eens iets 
meer vertellen over zijn werkzaamheden? Hoe betrekt hij jeugd en volwassenen 
meer bij het sporten? Of meer algemeen, hoe werkt hij in de praktijk? 



De welzijnscoach  en zijn vervanger de buurtsportcoach  zullen bij de 
themabijeenkomst van de drie decentralisaties zeker uit de doeken doen hoe zij in de 
eerste lijn welzijn en sport als onderdeel van welzijn zijn betrokken en vanuit welke  
uitgangspunten zij de opvang vanuit bijvoorbeeld “een gezin, een plan” benaderen.  
De sportbuurtcoach is niet in het leven geroepen om organisator van sportactiviteiten  
te zijn, daarvoor zijn de activiteiten van Sportsupport. Wij zullen bij de  
themabijeenkomst heel specifiek aan de werkzaamheden van de buurtsportwerker  
als maatschappelijk werker aandacht besteden.

12. Pagina 40 De 1e MARAP IASZ levert een bedrag van 170.000.= euro op.  Wat 
wordt hiermee bedoeld? 

Wij bedoelen hiermee een voordeel van 170.000 euro. Dit komt met name door de 
hogere rijksbijdrage WWB van 91.000 euro, Deze beschikking is pas afgegeven 
nadat de begroting 2013 was samengesteld. Verder zijn in ons voordeel de lagere 
geprognosticeerde kosten van de WSW (46.000 euro) en de hogere bijdrage 
Thuiszorg huishoudelijke hulp (47.000.= euro). Dit alles ondanks het feit dat wij altijd  
conservatief ramen om allerlei schommelingen in inkomsten en uitgaven enigszins te  
globaliseren. 

13. Pagina 42 Wordt de overeenkomst met de vrijwilligerscentrale Haarlem per 1 
januari 2014 opgezegd? 

Ja. Het was juist onze bedoeling om gezien de bezuinigingsmaatregel 2014 en 
volgende jaren nog in het laatste jaar 2013 vrijwilligersmakelaars op te leiden om juist  
in 2014 geen enkele subsidie meer aan de Vrijwilligerscentrale te geven. De raad 
heeft dit al bekrachtigd. 

14. Pagina 45 Welke nieuwe aanbesteding wordt hier bedoeld? 

Wij bedoelen hier de aankondiging van Rijk om nog in 2013 opnieuw de 
aanbesteding van energie te willen oppakken. Stichting Rijk heeft in 2010 onze 
energie collectief in de markt gezet met de verwachting dat wij ca. 80.000 euro op de  
uitgaven zouden kunnen besparen. Deze besparing is niet geeffectueerd. Het  
contract liep voor twee jaren en is eenmalig met één jaar gecontinueerd. Stichting  
Rijk heeft ons medegedeeld dat zij in 2013 opnieuw de energie willen aanbesteden,  
hopelijk met meer succes op een besparing. 

15. Pagina 48/49  Kunt u aangeven welke projecten en bijbehorende kosten er in 
2013/2014 moeten worden uitgevoerd? 

Binnenkort zullen wij de projectenlijst weer actualiseren en alle nieuwe projecten van 
Rijk op deze lijst opnemen. Dan zal ook volledig zicht zijn op bijbehorende kosten. 

16. Pagina 52  Is de tariefsverhoging voor riool voor 2014 afgerond  6% ?

Wij hebben de tariefsverhoging nu op 2% staan. Dit kan wijzigen met de 



consequenties van de vaststelling van het uitvoeringsprogramma van het GRP. De 
definitieve cijfers 2 % plus de inflatie (ruim 6 %) zullen blijken in de begroting. 

17. Pagina 53. Wat leveren de staatsobligaties nu per jaar op?

Wij kunnen u mededelen dat de inkomsten 27.500 euro per jaar bedragen
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Het college van B&W,  

 


